
Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2017-01-23 

 Närvarande. Bo Thorsenius, Thomas Johansson,  Annika Karlsson och Christer Johansson.  

 Uppföljning av mötet med ambassadörerna 

Vi följde upp hur det ser ut med de inlämnade avtalen. Vi bestämde att vi måste ha en tydlig 

organisation av det fortsatta arbetet med avtalen. 

 

 Organisation av arbetet 

Organisation kring Markanslutningsavtalen. Annika, Bo och Thomas 

Organisation av Fastighetsanslutningsavtal – Christer och Bo 

 

 Nodhus 

Tillstånd av markärare – Jonas A, Avtal – Bo, Ersättning – Thomas och Christer 

Bygglov – Lars, El – Lars 

 

 Momsregistrering 

Föreningen är nu momsregistrerad 

 

 Anslutningsalternativ 

Vi har fått frågor om olika anslutningsalternativ. Det enda anslutningsalternativet är full anslutning 

vid fastighet alternativt tomrör utefter ledningen för markägare om föreningen har tecknat 

makupplåtelseavtal men inte gått med som medlemmar. 

 

 Fiberkväll 21/2 

Vi medverkar vid informationsmötet kring fiber 21/2 i Kulturbruket. Vi gick igenom frågor att ta upp 

vid mötet: 

o Avtal med redovisningsfirma som ansvarar för föreningens avgifter och inkomster 

o Hur hanterar med områden där det är svårt att få igenom markanslutningsavtalen 

o Vilka tillstånd behövs för ett nodhus 

 

 Årsmöte 22/3 – 18.30 

Kallelse  - Christer  Plats – Thomas och Bo 

  Nästa styrelsemöte 

Styrelsemöte 6/3 18.00 hos Bo 

 Sammanfattat av Christer Johansson                Bo Thorsenius ordförande   


